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题型：阅读理解-五选五(约120词) 难度：适中 科目年级：英语七年级上册

根据短文的内容，从方框所给的选项中选出能够填入短文空白处的最佳选项。

There are many clubs in our school, such as the Sports Club, the Dancing

Club and the Geography Club.     1     My classmates and I like joining

different clubs.

Last year, I joined the Calligraphy (书法) Club for the first time. It was

very interesting.     2     The characters you write show their beauty and

your feelings. It is part of Chinese culture. 1 like it very much.

    3     Mr. Chen, a calligrapher from Nanjing, is our teacher. He taught

us how to write beautiful Chinese characters with traditional brushes. Before

the class, I should put an ink stick, an ink stone, a brush and some paper on

the desk.     4     The teacher gave me some characters to copy (临摹) .

    5    

I hope I can write more beautiful characters in the future.

A．I practiced very hard and I could write some beautiful ones.

B．All of them are very great and educational.

C．I learnt calligraphy is a kind of art more than just writing.

D．This term I joined the club again.

E．In class, I learnt how to use the brush correctly.

整体分析： 文章大意：本文主要介绍了自己学校的俱乐部。

可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： D, C, E, A, B

解析：
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根据文章内容，我们可以合理推断空格处的内容：

1. 第一个空应该填 'D'，因为文中提到'今年我再次加入了书法俱乐部'，所以应选择 'This

term I joined the club again.'

2. 第二个空应选择 'C'，因为讲到了书法不仅仅是写字，还与艺术相关，'I learnt

calligraphy is a kind of art more than just writing.' 这一句符合上下文。

3. 第三个空应该填 'E'，因为之前提到书法老师，接下来的内容提到如何正确使用毛笔，所以选

择 'In class, I learnt how to use the brush correctly.'。

4. 第四个空选 'A'，根据后文提到自己很努力地练习，'I practiced very hard and I could

write some beautiful ones.' 合适。

5. 最后一个空应选 'B'，表明所有的俱乐部都很棒且具有教育意义，'All of them are very

great and educational.'。

考点总结： 理解文章内容，填入合适的句子


